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Z  A  P  I  S  N  I  K 

116. redne seje Upravnega odbora MS Geo, 
ki je potekala v ponedeljek, 11. 9. 2023 ob 14.00 uri 

v prostorih IZS 
 

 

Vabljeni člani UO Ms Geo  

Predsednik, Matej PLEŠNAR - prisoten 
- prisoten dr. Aleš BREZNIKAR - prisoten 

mag. Aljaž LESJAK - prisoten 

Ana COF - prisotna 

dr. Bojan STOPAR - prisoten 

Matej KOVAČIČ - prisoten 

Matjaž GRILC - prisoten 

dr. Tilen URBANČIČ - prisoten 
   

IZS:  

mag. Irena Andrejašič Troha,  
svetovalka za sistemsko zakonodajo in inženirstvo 

- prisotna 

 

  



 
 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Pregled zapisnika 115. seje in realizacija sklepov. (Priloga 1); 
2. Obravnava prispelih pripomb na predlog novega cenika geodetskih storitev. (priloga); 
3. Teme za komuniciranje z ZAPS (Priloga dopis) in poplave 2023; 
4. Okrogla miza in izobraževanja do konca leta 2023; 
5. Obravnava smernic za zakoličbo stavbe. (Predstavitev T. Urbančič); 
6. Razno. 

 
Predsednik predlaga umik 5 točke iz dnevnega reda. 
 
Dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 
 
1.) 
Predsednik seznani upravni odbor da; 

• ni realiziran sklep št. 5/13.2023 z 113. seje, da se povabi mag. Petra Goloba in upravnemu 
odboru pojasni delovaje disciplinskih tožilcev, 

• da še nismo objavili rezultatov decembrskih anket, 

• smo prejeli pripombo člana MS Geo na sklep št 4/13.3.2023, da mora upravni odbor MS Geo 
zagotoviti vse potrebno, da bodo geodetski načrti z različnimi grafičnimi prikazi ostali v domeni 
geodetske stroke in s certifikati zagotavljali in pojasnjevali kakovost naših izdelkov. 

 
Sklep št. 1/11.9.2023: 
Soglasno se sprejme sklep, da se sklep št. 5/13.2023 podaljša do naslednje seje. 
Aljažu Lesjaku se naloži, da rezultate anket do 22. 9. 2023 pošlje Ireni Andrejašič Troha za objavo na 
spletnih straneh zbornice. 
 
 
2.) 
Predsednik prisotne seznani, da smo prejeli šest pisnih pripomb na predlog novega cenika in veliko 
telefonskih klicev, po zvišanju števila tarifnih točk pri izdelavi elaboratov geodetskih storitev na 500 
točk. 
 
Sklep št. 2/11.9.2023: 
Pripombe so bile obravnave in soglasno upoštevane. 
Delovna skupina za pripravo Cenika, nadaljuje z delom 19. 9. 2023 ob 7.30. 
Delo naj skupina zaključi. 
 
3.) 
Predsednik prisotne seznani s predlogom interventnih ukrepov in dolgoročnih predlogov v povezavi z 
umeščanjem in gradnjo objektov, ter posledično rahljanja zakonodajnih okvirjev v povezavi z novo 
zakonodajo, ki bi veljala le na prizadetih območjih zaradi poplav in jih je IZS posredovala na Ministrstvu 
za naravne vire in prostor. 
Prisotni povedo, da so teme za komuniciranje z ZAPS lahko še zakoličevanje objektov. V projektni 
dokumentaciji bi morala biti bodoča lega objekta navedena s koordinatami točk v državnem 
koordinatnem sistemu. 



 

 

Izpostavi se, da je zaradi preoblikovanje reliefa in premikanje zemeljskih mas, prva stvar, ki bi jo morali 
izvesti evidentiranje preoblikovanja in premikov z geodetskimi metodami, ter na tej na tej podlagi 
izvajati vse nadaljnje ukrepe v prostoru. Definirati bi morali redosled potrebnih dejavnosti za pravilno 
ukrepanje. 
 
Posebnega sklepa se ne sprejme. 
 
4.) 
Predsednik prisotne seznani s pobudo, da se organizira delavnico ali predavanje na temo ustrezne 
uporabe arhivskih podatkov, preračuna starih izmer in uporabo grafičnih katastrskih načrtov. 
 
Sklep št. 4/11.9.2023: 
Za naslednjo letu se poišče ustrezne predavatelje za obdelavo in preračun arhivskih podatkov ter 
organizira predavanja ali okroglo mizo. 
V decembru 2023 se organizira izobraževanje na temo Pregleda sprememb in dopolnitve priporočil 
uvajanja pravil ZKN in uvedbe IS kataster. 
 
 
6. 
Predsednik prisotne seznani da; 

• se je na ministrstvu na prvem sestanku sestala delovna skupina za uresničitev ustavne odločbe 
glede geodetov z geodetsko izkaznico. Na prvi sestanek IZS ni bila povabljena, 

• se je za pripravo sistemske zakonodaje iz področja prostorske in gradbene politike, ter priprave 
sanacijskih ukrepov za področje geodezije imenovalo Mateja Kovačiča in Mateja Plešnarja, 

• se pogodba o sodelovanju s fakulteto še ni realizirala, 

• bo dan zbornice 14. novembra v Cukrarni. 
 
Razpravljali smo o delovanju in stroških Geo Bloga v prihodnje, ter potrebo po enotnem izrazoslovju 
oziroma terminologiji v geodetski stroki. 
 
Seja je bila zaključena ob 17.30. 
 
 
Zapisal:   

Predsednik MS Geo  Predsednik MS Geo 
 Matej Plešnar, inž. geod. 

 
 
 

 Matej Plešnar, inž. geod. 

   
 


